



ВАЗОРАТИ КОРҲОИ ХОРИЧИИ
ЧУМҲУРИИ ТОҶИКИСТОН

MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
REPUBLIC OF TAJIKISTAN

17 - 2/43)

RECEIVED

05 JAN 2007

UNTOP/RS6/M/1/102/07
BY - A.F.

Министерство иностранных дел Республики Таджикистан свидетельствует свое уважение Бюро ООН по содействию миростроительству в Таджикистане и имеет честь сообщить, что на запланированном рассмотрении первоначального отчета Таджикистана по Конвенции о ликвидации всех форм дискриминации в отношении женщин в ходе 37-ой сессии Комитета ООН о ликвидации дискриминации в отношении женщин, в период с 24 по 27 января 2007 года в Нью-Йорке, примет участие делегация Республики Таджикистан в составе:

1.Хамидов Х. – Заведующий отделом конституционных гарантий прав граждан Исполнительного аппарата Президента Республики Таджикистан;

2.Носирова М.Т. – Председатель Комитета по делам женщин и семьи при Правительстве Республики Таджикистан;

3.Шарипова Г.Б. – Первый заместитель Министра юстиции Республики Таджикистан;

4.Мухаммадиева Б.З. – Первый заместитель Председателя Государственного комитета по статистике Республики Таджикистан;

5.Курбонов Ш.М. – Начальник управления Министерства здравоохранения Республики Таджикистан;

6.Додов П.Д. – Советник Договорно-правового управления Министерства иностранных дел Республики Таджикистан.

Одновременно, Министерство любезно просит Бюро оказать содействие в аккредитации вышеназванной делегации в штаб-квартире Организации Объединенных Наций

Министерство иностранных дел Республики Таджикистан пользуется случаем, чтобы возобновить Бюро ООН по содействию миростроительству в Таджикистане уверения в своем весьма высоком уважении.

Душанбе, 28 декабря 2006 года.

БЮРО ООН ПО СОДЕЙСТВИЮ
МИРОСТРОИТЕЛЬСТВУ В ТАДЖИКИСТАНЕ
г.Душанбе





PERMANENT MISSION
OF THE REPUBLIC OF TAJIKISTAN
TO THE UNITED NATIONS

UNTAJ-008

The Permanent Mission of the Republic of Tajikistan to the United Nations presents its compliments to the Division for the Advancement of Women of the United Nations and has the honor to inform that the following delegation of the Republic of Tajikistan will participate in presentation of the combined initial, second and third periodic report of the Government of the Republic of Tajikistan scheduled by the Committee on the Elimination of Discrimination against Women for 26 January 2007 during its 37th Session:

1. Mr. Khamidov Khalifabobo – Chief, Department of Constitutional Guarantees of the Rights of Citizens, Executive Office of the President of the Republic of Tajikistan
2. Ms. Nosirova Mehriniso – Representative of the Committee for Women and Family Affairs under the Government of the Republic of Tajikistan
3. Ms. Sharipova Gulchehra – First Deputy Minister of Justice of the Republic of Tajikistan
4. Ms. Mukhammadieva Bahtiya – First Deputy Chair of the State Committee for Statistics of the Republic of Tajikistan
5. Mr. Kurbonov Shamsiddin – Department Director, Ministry of Health of the Republic of Tajikistan
6. Mr. Dodov Parviz – Adviser, Department of Treaty Rights, Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Tajikistan

The Permanent Mission of the Republic of Tajikistan to the United Nations avails itself of this opportunity to renew to the Division for the Advancement of Women of the United Nations the assurances of its highest consideration.

New York, 8 January 2007

**The Division for the Advancement of Women
United Nations
New York**

